
Esitän eriävän mielipiteen koskien lautakunnan päätöstä 3.8, pykälään 150 (Lasihytti): 

 

Kaavamääräyksen pohjaesitys oli hyvä ja perusteltu. On tilastollinen tosiasia, että vuokralla 
asuvilla on käytössä auto harvemmin kuin omistusasujilla. Kaavamääräyksellä ei olisi suosittu 
julkisesti tuettua asumista vaan huolehdittu siitä, että mikäli kaavan myötä rakennetaan 40 vuoden 
korkotukimallilla toteutettavaa vuokra-asuntotuotantoa, tarpeettomilla autopaikoilla ei nosteta 
asumisen kustannuksia. 
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